
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 552 

 

На 23 юни 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

Точка единствена: Доклади по преписки, свързани с 

изборния ден.  

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Емил Войнов, Росица 

Матева, Цветозар Томов, Севинч Солакова, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 8,41 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия. 

 

*    *    * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

В днешния ден дневният ред ще се определя в зависимост от 

хода на изборния ден на частичните и нови избори, които се 

произвеждат в 24 изборни района. 

Заповядайте, госпожо Солакова, за информация относно 

откриване на изборния ден. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, изборният ден е открит 

навсякъде нормално. Както казаха от някои общински избирателни 
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комисии, традиционно има членове на секционни избирателни 

комисии, които не са се явили, и за тях ОИК приема решения. 

Свързва се със съответните партии и коалиции, приема решения, за 

да могат да се включат колегите в работата на съответните 

секционни избирателни комисии. На този етап нямаме информация 

за възникнали проблеми в общинските избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в днешно 

заседание моля да погледнете проектите на писма с проектни номера 

10591 и 10689, като ви предлагам да ги одобрим с протоколно 

решение. В случай на необходимост да бъдат дадени тези указания 

на общинските избирателни комисии, в които се произвеждат в 

днешния ден избори. 

Колеги, имате ли предложения по текстовете на двата 

проекта? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, други доклади има ли? 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-

11-447 от днешна дата. Това е преписка по постъпила жалба с вх. № 

1 от 22.06.2024 г. по регистъра на жалбите в ОИК – Хасково. С това 

писмо Общинската избирателна комисия ни препраща жалба, 

постъпила от Г.           К.            П., с твърдение за извършено 

нарушение по чл. 183, ал. 4. Докладвам ви го за запознаване, като ще 

разпределя преписката на Правно звено да изготвят правно 

становище със срок до 24.06.2024 г. с оглед преценка на 

Централната избирателна комисия за последващи действия. 

Колеги, тъй като току-що докладвах, че съм предложила да 

бъде препратено за становище към звено „Правна дейност“, но 

виждам в преписката, че всъщност мотивите, с които Общинската 
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избирателна комисия е препратила към нас, са неправилни, тъй като 

те се базират на това, че медията, за която се твърди, че има 

извършено нарушение, била с национален обхват. Но тъй като 

изложеното в жалбата и това, върху което следва да се произнася 

компетентният орган, касае конкретния изборен район, променям 

доклада си и правя ново предложение.  

Предлагам преписката да бъде върната на Общинската 

избирателна комисия в Хасково с изрично указание, че следва да се 

произнесат по същество по сигнала, тъй като са компетентни с оглед 

обстоятелството, че се касае за нарушение на територията на 

съответния изборен район и в този смисъл те са компетентни. Моля 

да гласуваме писмо до Общинската избирателна комисия в този 

смисъл. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Аз не съм против предложението, но 

дали не бива, ако ще постъпим по този начин, да отменим Решение 

№ 132-МИ на ОИК – Хасково? 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: На какво 

основание? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Решението, диспозитивът оставя без 

разглеждане тази жалба и я изпраща по компетентност на ЦИК – 

втори диспозитив. Те са взели решение с номер.  

ЕЛКА СТОЯНОВА: Отново допълвам доклада си, колеги. 

Извинявайте, че отново взех думата. С оглед направеното от мен 

предложение все пак за протокола да е ясно, че Централната 

избирателна комисия със свое протоколно решение приема това 

становище и указва на ОИК – Хасково, че следва да се произнесе по 

сигнала като компетентен орган. Те все още са в срока по 

произнасяне. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Сиела 

Норма“ АД с вх. № ЦИК-МИ-15-354/31 от 21.06.2024 г. То е във 

връзка с новите и частични избори на 23 юни 2024 г. и с него ни 

изпращат серийните номера на 180 инсталирани машини по 

избирателни секции. Докладвам го за сведение и ние сме изпратили 

номерата на застрахователя. 

Постъпили са писма от ОИК – Панагюрище, и ОИК – 

Борован, с вх. № МИ-354-32 и 354-33. Те са относно организацията 

на машинното гласуване. Докладвам ги за сведение и запознаване. 

Колеги, във връзка с констатираните проблеми със СУЕМГ 

на произведените избори на 9 юни 2024 г. предлагам да изпратим 

писмо до Министерството на електронното управление и до 

Българския институт по метрология, с което да поискаме експерти, с 

които съвместно да изготвим процедура за изследване на 

дефектиралите машини, които са на обособено място в склада. 

Проектът за писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване.    

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, от ОИК – Хитрино, сме 

получили писмо, с което ни уведомяват за тяхно Решение № 119 от 
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7 май 2024 г. за назначаване на IT специалист, който да подпомага 

дейността на Общинската избирателна комисия.  

Помните, ние бяхме сезирани с копие до нас. И от писмото на 

ОИК, и от отговора на общината до Общинската избирателна 

комисия, с копие до нас, ставаше ясно, че има решение за 

привличане на IT специалист, който да подпомага дейността на 

Общинската избирателна комисия. От писмото на общината ставаше 

ясно, че имат възражение към това решение, но тъй като беше за 

сведение до Централната избирателна комисия, ние не сме 

предприели действия. Като аз лично разчитах, че към настоящия 

момент въпросът е приключил и Общинската избирателна комисия 

се подпомага от лицето, за което има решение. Но видно от това 

писмо с вх. № ЦИК-ЧМИ-11-69/21.06.2024 г. с лицето по Решение 

№ 119 на Общинската избирателна комисия все още няма сключен 

граждански договор, а това лице изпълнява своите функции през 

целия период на работа на Общинската избирателна комисия.  

Затова ви предлагам да напишем писмо до кмета на община 

Хитрино, с копие до Общинската избирателна комисия, и да укажем 

на кмета, че следва незабавно да оформи и подпише граждански 

договор и да се изплати възнаграждението на лицето, което е 

подпомагало дейността на Общинската избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието. Ще продължим в 10,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Девет членове 

сме в залата – имаме кворум. 

Господин Георгиев, заповядайте за доклад на Вашите 

преписки. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред писмо с 

вх. № ЦИК-17-212 от 22.06.2024 г. В това писмо са поставени 

въпроси. Предлагам да изпратим писмо на „Информационно 

обслужване“, като проектът на писмото е с номер 10704 в папката с 

мои инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – 1 (Севинч Солакова). 

Колеги, моля режим на прегласуване на писмото с проектен 

номер 10704. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 3 (Емил Войнов, Любомир 

Георгиев, Цветозар Томов); против – 7 (Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева).  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Тогава предлагам това да остане за 

сведение – писмото със споменатия номер, още веднъж ЦИК-17-212. 

Следващото писмо, което представям, е с вх. № ЦИК-МИ-17-

282/8 от 21.06.2024 г. и е подписано от главния секретар на 

президента на Република България. Предлагам да отговорим, като 

проектът за писмо отговор е с № 10705. В писмото да отговорим, че 

Централната избирателна комисия е предприела необходимото във 

връзка с писмата на госпожа Б. и е уведомена.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания.  
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Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последното, което в тази точка 

представям, е писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1544, което авторът на 

писмото е написал като жалба, но са приложени към писмото и три 

снимки. Предлагам това писмо да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте с Вашите доклади. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от председателя на Народното събрание госпожа Назарян с 

вх. № ЦИК-НС-03-278 от 21.06.2024 г., с което ни изпраща решение 

на Народното събрание за прекратяване пълномощията на народен 

представител. Решението е от 21 юни 2024 г. и с него са прекратени 

пълномощията на Христо Любомиров Иванов като народен 

представител от Двадесет и четвърти изборен район – София. 

Колеги, предлагам ви проект на решение с проектен номер 

5174, с което да обявим за народен представител от Двадесет и 

четвърти изборен район – София, в Петдесетото народно събрание 

Стоян Александров Михалев, като на посочените правни основания 

вземем това решение. Разбира се, посочено е и ЕГН-то на господин 

Михалев. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, решението е № 3498-НС/23.06.2024 г. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, сега ви предлагам да гласуваме 

две писма. Едното до председателя на Народното събрание, другото 

до „Държавен вестник“, с което да изпратим копие от решението в 

„Държавен вестник“ за публикуване, а до председателя на 

Народното събрание – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, връщам на доклад 

писмото от Върховна прокуратура, с което ни изпратиха по 

компетентност сигнал от Л. Ц., постъпило във Върховна 

прокуратура, поради липса на данни за извършено престъпление за 

преценка от ЦИК дали има извършено нарушение. 

Колеги, предполагам, че сте се запознали с него, докладвах го 

на 21 юни 2024 г. Аз не намирам данни за нарушение, поради което 

ви предлагам да остане за сведение този сигнал. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? Няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

Върховен административен съд, вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-953/5 от 

21.06.2024 г., с което ни изпращат административната преписка във 

връзка с Решение № 7719/20.06.2024 г. на Върховен 

административен съд по адм. дело № 6225, от 2024 г. надявам се, по 

описа на ВАС. С това решение се отменя Решение № 3403-ЕП/НС от 

3.06.2024 г. на ЦИК и се връща преписката на ЦИК за произнасяне 

съобразно мотивите. Докладвам за сведение в момента. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с 
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вх. № 25-120 от 18.06.2024 г. Тя е относно постъпил финален отчет и 

сертификати за удостоверяване на изпълнението на Договор № 12 от 

8 май 2024 г., сключен между Централната избирателна комисия и 

„Инвестор.БГ“ във връзка с разяснителната кампания за избори на 

членове на Европейския парламент и за Народно събрание на 

9 юни 2024 г. Приложени са сертификатите за реализираните 

материали в телевизионните интернет канали на „Инвестор.БГ“, 

както и приемо-предавателен протокол за приемане на дейността 

съгласно Договор № 12 от 8 май 2024 г., което е подписано от 

изпълнителя. Приложени са също справки за излъчванията на 

клипове, свързани с разяснителната кампания, по телевизия 

„Bulgaria On Air“ и телевизия „Bloomberg“, както и аудиоклиповете, 

излъчени по радио „Bulgaria On Air“.  

Във връзка с това, че всъщност са приложени всички данни, 

подчертаващи изпълнението на договора от 8 май 2024 г., предлагам 

Централната избирателна комисия да приеме изпълнението на 

договора, да одобри подписването на приложения приемо-

предавателен протокол и да упълномощи председателя на 

Централната избирателна комисия да подпише приемо-

предавателния протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 2 

(Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Колеги, ще ви помоля във вътрешната мрежа да погледнете 

проект на писмо с проектен номер 10707. Предлагам да го одобрим и 

в случай на необходимост, ако постъпи преписка, която налага 

изпращането на това писмо до съответната общинска избирателна 

комисия, и след информиране на членовете на Централната 
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избирателна комисия, да бъде изпращан такъв отговор, като се 

попълнят и конкретните данни за избирателната секция. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа в 

папка с моите инициали има проект на писмо. С оглед на това, че 

проверката по справките продължава и като се има предвид, че 

мандатът на районните избирателни комисии е прекратен с изтичане 

на срока след изборите, предлагам да гласуваме принципно писмо до 

кметовете на общини. Към тези писма прилагаме списък на секциите 

в съответната община, които отговорят на изискванията на Решение 

№ 3438-ЕП/НС/07.06.2024 г. на ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, искам да ви помоля да 

погледнете в моя папка едно писмо, което дойде вчера, вх. № ЦИК-

ЕП/НС-17-1551. Писмото е от господин            П.            К., който ни 

пише по отношение на последните избори. Само да уточня, че 

господин К.             се намира в град Варна в Дом за стари хора 

„Мария Магдалена“. Господин К. ни пише, че той самият е в Дом за 

стари хора. Тъй като смята, че никой няма право да лишава от 

избирателно право десетки хиляди българи, предлага ЦИК 

нормативно да уреди и да разпореди в тези социални заведения да се 
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организира провеждане на гласуване чрез подвижни избирателни 

секции или други подходящи способи, както и да се провежда 

нормална избирателна кампания.  

В писмото пише, че е предложил на управата на своя дом, а 

управата била предложила на ЦИК, и са му отговорили, че било 

много сложно – формалности, документи, и нямало време. Моли за 

решение. 

Аз предлагам да напишем на господин                      К. писмо. 

Първо да уточня, че ЦИК не е била сезирана от въпросния Дом за 

стари хора с каквото и да било по отношение на организацията, но 

също така ЦИК за абсолютно всеки конкретен избор излиза с 

нарочно решение, в което изрично урежда реда, по който се 

образуват избирателни секции и се съставят избирателните списъци 

в домовете за стари хора. Конкретно за последните избори имаме 

решение, в което изрично е записано, че за да се образува такава 

секция и да има такъв избирателен списък, е необходимо да има 

десет избиратели с избирателни права в съответния вид избор. 

Също така за протокола да отбележа, че ръководителите на 

тези домове за стари хора и на тези социални институции нямат 

възможност да преценяват дали да образуват, а при наличие на 

предпоставките, залегнали в Изборния кодекс и в нашите решения, 

следва да съставят избирателни списъци и такава секция да бъде 

разкрита. Нямам детайли за конкретния дом за стари хора по каква 

причина не е била разкрита секцията, но ако е имало десет 

избиратели с избирателни права, то такава е следвало да има. 

Избирателен списък е трябвало да бъде съставен и секция да бъде 

разкрита. 

Тъй като въпросът е процедурен по отношение на това как се 

действа в такива ситуации, предлагам да бъде изпратено писмо в 

отговор на запитването на господин            К.,           като проектът е 

в моя папка. Моля да се запознаете със съдържанието. Ако имате 

бележки или предложения за допълването му, да ги отразя и да го 

подложим на гласуване. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във връзка с това, 

че има непредадени документи от работата на Временния 

комуникационен пункт от страна на ДАНС, предлагам да изпратим 

писмо до ДАНС, в което да поискаме всички документи, свързани с 

изборния процес и работата на Временния комуникационен пункт, 

да бъдат предадени до края на деня във вторник. (Реплика от Росица 

Матева.)  

Моето предложение е до края на деня във вторник. Можем да 

обсъждаме и други предложения, разбира се. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Тъй като тази информация трябваше да 

бъде предадена отдавна, предлагам да остане само „до вторник“, 

което означава до края на деня в понеделник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Добре, приемам предложението на 

колежката Матева. Нека да бъде „до вторник“, окей, без да 

уточнявам „до края на деня“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, други доклади има ли? 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за вторник, 25 юни 2024 г., 

от 10,30 ч. 

В случай на необходимост в днешния ден може да се свикаме 

извънредно, ако се налага. Благодаря Ви. 

 

(Закрито в 11,10 ч.) 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

Камелия Нейкова 

 

СЕКРЕТАР: 

Севинч Солакова 

 

 

 

  

Стенограф: 

Валентина Меченова 

 


